
PROTOKÓŁ NR 57/2023  

Z POSIEDZENIA KOMISJI STAŁYCH RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 8 grudnia 2023 r. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

O godz. 14.40 posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew – p. Marcin 

Fabisiak. Posiedzenie odbyło się w Ośrodku Kultury w Łajskach.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że zgodnie ze statutem Gminy Wieliszew w 

przypadku połączenia posiedzeń dwóch lub większej liczby komisji, posiedzeniu 

przewodniczy jeden z przewodniczących wybrany przez członków obradujących komisji. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował kandydaturę radnego Artura Miętka na 

przewodniczącego posiedzenia.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o radnych o potwierdzenie obecności poprzez 

przyciśnięcie przycisku kworum na tablecie.  

Obecność potwierdziło 13 radnych: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek  

8. Łukasz Miętek 

9. Dorota Sarna 

10. Dorota Trzaskoma 

11. Krystyna Wesołowska 

12. Danuta Wrzesińska 

13. Edwin Zezoń 

Radny Jan Sołtys był nieobecny podczas posiedzenia.  

Radny Bartłomiej Trzaskoma dołączył do posiedzenia o godz. 15.10 

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak stwierdził kworum w poszczególnych 

komisjach stałych. Poddał pod głosowanie wybór przewodniczącego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Rewizyjna/ 

Wyniki głosowania:  

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Łukasz Miętek, Dorota Trzaskoma 

NIEOBECNI (1) Jan Sołtys 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 



Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Krystyna 

Wesołowska 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Trzaskoma 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna 

Wesołowska 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Trzaskoma 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego posiedzenia /głosowała Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji/ 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że proponowany porządek posiedzenia 

zamieszczony został w systemie e-sesja. Uwag i zmian nie zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie wyników audytu przeprowadzonego w placówkach oświatowych. 

4. Sprawy różne.  

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że nad przyjęciem porządku posiedzenia, 

wszystkie komisje będą głosowały razem. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma 

Ad. 3. Omówienie wyników audytu przeprowadzonego w placówkach 

oświatowych.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki podkreślił, że audyt ma na celu przeprowadzenie analizy 

wydatków jakie gmina ponosi na zadania oświatowe.  



Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że dobrym posunięciem było zlecenie audytu, 

ponieważ wyjaśnił, wiele rzeczy związanych z funkcjonowanie placówek oświatowych oraz 

kwestii formalno-prawnych z tym związanych.  

Pani Elżbieta Rabenda przedstawiła i omówiła wyniki audytu przeprowadzonego w 

placówkach oświatowych z terenu gminy Wieliszew. Dodatkowych wyjaśnień udzielili 

dyrektorzy placówek oświatowych z terenu gminy.  

Prezentacja z wynikami audytu, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W trakcie omawiania audytu posiedzenie opuścili radni: Łukasz Miętek (15.25), Dorota 

Trzaskoma (16.10), Edwin Zezoń (16.25), Renata Gostkowska-Maczuga (16.45), Jacek 

Kuciński (16.55). 

O godz. 18.45 na posiedzenie powrócił radny Edwin Zezoń.  

Radni podziękowali za przygotowanie audytu, podkreślili, że przedstawione możliwości 

oszczędności pozwolą na przykład na zwiększenie dodatku motywacyjnego, podkreślono 

że ważne by te środki nadal były przeznaczone na zadania oświatowe.  

Ad. 4. Sprawy różne.  

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że wpłynęły dwa wnioski od podmiotów 

prowadzących działalność żłobki, kluby dziecięce oraz zatrudniających dziennych 

opiekunów, w których zwracają się o podniesienie kwoty dotacji dla tych podmiotów, 

ponieważ w związku ze wzrostem cen, środki te są nie wystarczające na dalszą działalność.  

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański poinformował, że z usług objętych 

dotacją korzysta ok 200 dzieci z terenu gminy. Wstępna kalkulacja zwiększenia dotacji o 

100 złotych dla każdego podmiotu, spowoduje konieczność zabezpieczenia środków w 

budżecie gminy w kwocie około 250 tysięcy złotych.  

Członkowie komisji poprosili o przeanalizowanie wprowadzenia oszczędności wykazanych 

w audycie, wtedy będzie możliwość przeznaczenia tych środków na pokrycie zwiększania 

dotacji.  

Przewodniczący komisji zaproponował by powrócić do tych wniosków podczas lutowego 

posiedzenia komisji, podczas którego biorą udział również dyrektorzy szkół, stwierdził 

również, że do tego czasu powinno się udać wygenerować oszczędności, które będzie 

można przeznaczyć na zwiększenie dotacji.  

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 19.30 Przewodniczący posiedzenia podziękował za udział i zakończył posiedzenie.   

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący posiedzenia 

 Przewodniczący Komisji  

Anna Ziółkowska      Oświaty, Kultury i Sportu 

        Artur Miętek 

 


